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Zápis z jednání č. 9/2024 
 

 

Datum konání: 3. 9. 2024   

Místo konání: malá zasedací místnost radnice MU Kyjov 

Přítomni (viz prezenční listina): Ludvík Pintera, Mgr. Stefan Chrenko, Michal Kůřil,                

Mgr. Erik Schovanec, RNDr. Vlastimil Válka, Mgr. Dana Mezihoráková 

Omluveni: Svatopluk Macek, Štěpán Němec, Mgr. Marcela Zemánková 

Zapisovatelka: Mgr. Kateřina Moudrá 

Host: VO OŠK PaedDr. Ilona Slaninová, ředitel Aquavparku Kyjov s.r.o. Ing. Pavel Černý 

Ověřovatel: Mgr. Erik Schovanec  

Čas jednání: 16:00 – 17:45 

 

Program jednání: 

1. Informace o provozu letní sezony aquaparku 

2. Projednání záměru směny pozemků – tenisové kurty Boršov 

3. Informace o stavu investiční akce travnaté hřiště v Boršově a způsob jeho využívání 

4. Různé  

 

Průběh jednání:   

Předseda komise přivítal přítomné členy komise i hosty na 9. zasedání komise a seznámil je 

s programem jednání. Program jednání schválen. 

Hlasování: 6-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
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1. Informace o provozu letní sezony aquaparku 

Pan ředitel aquaparku Ing. Pavel Černý stručně zhodnotil průběh letní sezony: 

 

- predikce návštěvnosti letního areálu koupaliště byla stanovena na 26 000 návštěvníků, 

aktuálně se návštěvnost vyšplhala na 37 000 návštěvníků letní části (což je o 62 % více než 

v loňském roce), 

- zahájení letní sezony bylo posunuto z důvodu nepříznivého počasí na 5. června, 15 dní byla 

návštěvnost aquaparku vyšší než 1 000 osob denně, 

- kladné ohlasy návštěvníků na hygienické zázemí a herní vodní prvky, 

- pro lepší obslužnost návštěvníků letní části areálu byl otevřen také venkovní kiosek (náklady 

na přípojky vody, el. energie a odpadů), 

- negativně hodnotili návštěvníci nemožnost využít jízdu na tobogánu zvenku, 

- značný problém s nálety kachen, které se objevují ve velkém množství a znečišťují areál                

a vodní plochy, nutnost neustálého odklízení exkrementů a peří (jednání s OŽP k nalezení 

řešení). 

 

Dále pan ředitel odpovídal na dotazy a připomínky vznesené Mgr. E. Schovancem: 

 

1) Vyvýšené stanoviště plavčíků tzv. empire – při dohledu na bezpečnost koupajících se 

v mnoha areálech osvědčila vyvýšená stanoviště plavčíků, ze kterých je jednak větší přehled          

o okolí, jednak lepší průhlednost do vody.  

 

Odpověď P. Černý: Souhlasí se stanoviskem, že tzv. empire je lepší pro větší přehled 

plavčíků. Dle finančních možností je v plánu pořídit 2 kusy na příští sezonu (kovový,                     

2 schody, ohrádka a deštník). 

 

2) Hodiny na hlavní budově – pro lepší časovou orientaci by bylo dobré na prázdnou zeď 

hlavní budovy umístit vhodné hodiny (čas, datum, teplota, počet návštěvníků), které by byly 

přehledně viditelné z valné většiny areálu. 

 

Odpověď P. Černý: U pořízení průmyslových hodin se náklady šplhají do desítek tisíc korun. 

Na příští sezonu se pořídí nové kvalitní hodiny, které budou ukazovat datum a čas. 

 

3) Dětské hřiště – dětské hřiště s pískovištěm a různými hracími prvky (houpačka, houpací 

síť, skluzavka apod.), které uvítají zejména rodiče malých dětí, které si v současnosti hrají 

v písku beachvolejbalového hřiště, a to často současně s hráči. 

 

Odpověď P. Černý: Provoz pískoviště je z hlediska hygienických nároků problematický         

a nebude se proto samostatné pískoviště v areálu letního koupaliště realizovat. Herní prvky 

pro děti tam již umístěné byly, ale větší děti je velmi rychle zničily. Pořízení herní plochy pro 

dětské návštěvníky se bude plánovat na příští sezonu. Pokud to bude ve finančních 

možnostech společnosti, pořídí se také nové pingpongové stoly, původní jsou neopravitelné. 

 

4) Terénní úpravy – v místě mezi dětským bazénem a plotem k parku. Vlivem 

nedostatečného průsaku vody k zavlažování se zde voda hromadí a vytváří bahnité plochy. 
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Odpověď P. Černý: Skrývka zeminy a drenáž jsou v tomto místě nedostatečné, na podzim se 

to bude řešit s technickými službami. Na větší opravy momentálně nejsou finanční 

prostředky. 

 

5) Slunečníky – v místě lehátek, ale i travnaté plochy vybudovat několik míst pro pevné nebo 

mobilní umístnění slunečníků chránících návštěvníky před přímými slunečními paprsky. 

 

Odpověď P. Černý: Asi 15 slunečníků bylo poničeno vichřicí, na příští sezonu by se mohly 

instalovat slunečníky napevno zasazené, záleží na finančních možnostech. Do budoucna se 

předpokládá také stín zasazených stromů, cca polovina se ale bude muset zasadit znovu. 

 

PaedDr. I. Slaninová: Dotaz na zpoplatnění lehátek – nadstandardní služba. 

 

Odpověď P. Černý: Zatím se s touto variantou nepočítá – musela by být výdejna a k tomu 

zaměstnanec. Vize zachovat letní areál v co nejlevnější variantě. 

 

6) Uvádění počtu návštěvníků v číslech ne v procentech – a to jak přímo v areálu                          

(v prostoru pokladen i uvnitř areálu), tak na webových stránkách AvP. 

 

Odpověď P. Černý: Procentuální uvádění kapacity areálu zatím zůstane nastaveno stávajícím 

způsobem – je to informace pro návštěvníky, zda je tam ještě místo či nikoliv. Problémem je 

totiž navržení maximální kapacity, které je dle pana ředitele špatně nastaveno. Jednání 

s hygienou o úpravě provozního řádu a navýšení kapacity areálu. 

 

7) Permanentka – sezónní vstupenku neomezovat počtem jednotlivých vstupů. Při využití 

elektronické evidence je limitování počtu vstupů zbytečné. Není to permanentka,                        

ale dlouhodobá vstupenka. 

 

Odpověď P. Černý: Permanentka byla nastavena tak, aby bylo zajištěno výhodné vstupné pro 

návštěvníky, kteří chodí pravidelně (62 vstupů za 2 500 Kč – jeden celodenní vstup tak 

vycházel na cca 40 Kč). Permanentka byla přenosná, ale ne v jednu chvíli. Nutnost kontroly 

počtu osob v areálu, nelze vcházet a vycházet několikrát za den – vždy se strhne poplatek za 

vstup, je to obvyklé i na jiných koupalištích – nutnost respektovat nastavená pravidla. 

 

8) Mobilní telefony v rukou plavčíků – nešvar, se kterým se bojuje již léta. Není možné, aby 

plavčík mající dozor u bazénu sledoval svůj mobilní telefon místo okolí. Toto je zcela 

neakceptovatelné, protože je za dozor nebo jinou jemu určenou činnost zodpovědný                           

a placený. Problémem také na biotopu – informace pro správu technických služeb. 

 

Odpověď P. Černý: Nemá takové informace a nikoho takto neviděl. 

 

9) Od září zkrácený provoz za stejnou cenu – po zkrácení provozu letního areálu nedošlo 

také ke snížení vstupného. 

 

Odpověď P. Černý: I přes zkrácení provozní doby zůstaly náklady na provoz ve stejné výši, 

proto nedošlo ke snížení vstupného, provoz by byl jinak ještě více prodělečný.  
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Společnost se snaží hospodařit s vyrovnaným rozpočtem a nezatěžovat majitele. 

 

RNDr. V. Válka: Souhlasí s panem ředitelem, že se po něm chce vyrovnané hospodaření                   

a přitom si pořád někdo na něco stěžuje. 

 

Mgr. S. Chrenko:  Dotaz na možnost zakoupení hromadné vstupenky pro větší skupiny. 

 

Odpověď P. Černý: Pro tábory a sportovní oddíly se dá zařídit skupinová zlevněná vstupenka. 

 

L. Pintera: Dotaz na papírovou formu vstupenky do letního areálu, která následně slouží i pro 

výstup – někteří návštěvníci to mohou během pobytu ztratit nebo omylem vyhodit – v plánu 

nějaké jiné řešení. 

 

Odpověď P. Černý: Vstupenka, která je použita i pro opuštění areálu, zatím zůstane 

v používání, slouží ke stanovení počtu návštěvníků a kontrole kapacity.  

 

Členové komise poděkovali panu řediteli za účast na jednání a zodpovězení jejich dotazů. 

 

17:00 opustil Ing. P. Černý jednání komise. 

 

 

2. Projednání záměru směny pozemků – tenisové kurty Boršov 

 

L. Pintera: Informoval, že zatím se směna pozemků neuskuteční z důvodu zamítnutí 

finančním výborem.  

 

RNDr. V. Válka: Doplnil, že finanční výbor neshledal směnu pro město výhodnou a proto 

toto řešení nepodpořil. 

 

L. Pintera: Pro letošní zimní sezonu nebude k dispozici nafukovací hala, bude se plánovat na 

příští rok v návaznosti na hledání vhodné lokality.  

 

PaedDr. I. Slaninová: Za současných podmínek není důvod kupovat nafukovací halu, pokud 

není známo konkrétní umístění. Zbytečně by se vynakládalo mnoho financí s nejistým 

výsledkem (stavební řízení, kotvení, připojení na plyn atd.). Boršov byl výhodným místem 

z důvodu spojení nově zbudovaného fotbalového hřiště a tenisových kurtů se zázemím → 

rozvíjení sportovní lokality. 

 

 

3. Informace o stavu investiční akce travnaté hřiště v Boršově a způsob jeho využívání 

 

PaedDr. I. Slaninová: V blízké době dojde k předání hřiště v Boršově k užívání – podle 

zhodnocení připravenosti trávníku. Hřiště bude oploceno, prioritně je určeno k trénování FC 

Kyjov 1919, aby se odlehčilo travnaté ploše na stadionu. Žádná další sportovní plocha tam 

zatím nebyla plánovaná, je to v záplavovém území.  
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4. Různé 

- Informace o návrhu k vytvoření pracovní skupiny k vypracování koncepce sportu 

v dlouhodobém horizontu (PaedDr. I. Slaninová). 

- Akce Sportovní koktejl dne 12. 9. 2024 – ve čtvrtek dopoledne v areálu stadionu pro mladší 

děti, školy obeslány s pozvánkou na akci (PaedDr. I. Slaninová). 

- Dotaz na možnost nějaké podpory k vybudování kvalitního beachvolejbalového hřiště   

(Mgr. E. Schovanec). 

PaedDr. I. Slaninová: Doporučení na participativní rozpočet města. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

 

Sportovní komise doporučuje Radě města Kyjova pokračovat v hledání vhodné lokality pro 

umístění tenisové haly a zvážit možnost umístění v prostoru areálu u školy ZŠ Dr. Joklíka.  

 

 

 

 

Úkoly pro členy komise:  
 

 

 

 

 

 

Předseda komise Ludvík Pintera ukončil jednání komise v 17:45. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Kateřina Moudrá 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Erik Schovanec 


